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Muut esille tulevat asiat 
 

 
Sivistyslautakunta merkitsee pöytäkirjaan sivistyslautakunnan jäsenten 
sekä sivistysjohtajan esittämät tiedotusta ja mahdollisia toimenpiteitä 
edellyttävät asiat. 
 
Sivistysjohtaja Päivi Lahtinen kertoi, että Harjavallan kaupunki on ottanut 
aikalisän yhteistyön aloittamisessa Finest Future Oy:n kanssa. 
Valtionosuuksien saaminen on ETA-maiden ulkopuolelta tulevien 
opiskelijoiden osalta tällä hetkellä epävarmalla pohjalla.  
 
Sivistysjohtaja Päivi Lahtinen kertoi, että kaupunginhallitukseen on 
menossa virkamuutospykälä , jossa yksi matematiikan, fysiikan ja kemian 
opettajan virka oltaisiin lakkauttamassa ja perustamassa vastaavasti 
perusopetuksen apulaisrehtorin virka, joka sisältäisi matematiikan 
opetusta.  


